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MØTEPROTOKOLL  
 

Utdanningsutvalget 
 
Dato: 24.08.2023 kl. 09:00 
Sted: C110 
Arkivsak: 17/02085 
  
Til stede:  Stig Tenold, Jan I. Haaland, Trond Vegard Johannessen, Kristin 

Rygg, Jørgen Haug, Kenneth Fjell, Karen Modesta Olsen, Heidi 
Marikken Sund, Kjetil Sudmann Larssen, Frank Mortensen, Anders 
Foss Hereide, Vegard Grønset, Sivert Sundre Abrahamsen 

  
Forfall:  Kjell Ove Røsok, Iver Bragelien, Lars Sørgård, Astrid Foldal, Inger 

Dagestad 
 

Andre: Heidi van Wageningen, Annelise Ly, Kjetil Bjorvatn, Ingeborg 
Aarbø, Leo Ragner 

  
Protokollfører: Merete Ræstad 
  

 

SAKSKART  Side 

Vedtakssaker 

12/23 17/03138-64 Godkjenning av saksliste 4/23 2 

13/23 17/03137-44 Eventuelt 4/23 2 

Orienteringssaker 

8/23 22/05142-6 Medlemmene i utvalget orienterer 4/23 2 

9/23 18/00613-40 Prorektor for utdanning orienterer 4/23 3 

 
 
Bergen, 24.08.2023 
 
Stig Tenold 
møteleder 
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VEDTAKSSAKER 
 
 
12/23 Godkjenning av saksliste 4/23 
Behandlet av Møtedato Sak nr. 
1 Utdanningsutvalget 24.08.2023 12/23 

 
 
Vedtak  
Utvalget godkjenner saksliste 34/23 
 
 
 
13/23 Eventuelt 4/23 
Behandlet av Møtedato Sak nr. 
1 Utdanningsutvalget 24.08.2023 13/23 

 
Det var ingen saker til Eventuelt 
 
 
 
ORIENTERINGSSAKER 
 
O-8/23 Medlemmene i utvalget orienterer 4/23 
Behandlet av Møtedato Sak nr. 
Utdanningsutvalget 24.08.2023 O-8/23 

 
Programledere 
Programleder MØA, Jan I. Haaland, orienterte om følgende saker: 
 
De har allerede avholdt første møte i Referansegruppe MØA, der blant annet følgende saker 
ble diskutert:  
 
Styrking av bærekraft i studieplanen 
Etikk-emnet øker fra 2,5 studiepoeng til 7,5 studiepoeng, og endrer navn til Etikk, 
samfunnsansvar og bærekraft. Endringen gjelder for de studentene som begynner høsten 
2024. Dette skal ikke erstatte bærekraftsfokus i andre emner, men være i tillegg. Det vil gå ut 
informasjon om dette til instituttene. Underviserne må få oversikt over hvordan bærekraft 
vektlegges i studiet. 
 
Chat GPT 
Det skal vurderes om det er behov for råd og veiledning i tilknytning til masteroppgaven 
utover det som finnes av generelle regler for bruk av slik teknologi.  
 
Rubrikk for masteroppgaven 
En ny rubrikk (vurderingsmatrise) til bruk i vurdering av masteroppgavene har blitt vedtatt og 
vil bli tatt i bruk fra inneværende semester. Denne skal kommuniseres ut til studentene slik at 
de vet hva som blir vurdert. Instituttene vil bli informert om den nye rubrikken i nær fremtid.  
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Studieadministrasjon 
Seksjonsleder Heidi Marikken Sund (Opptak) orienterte om følgende saker: 
 

 Opptak til BEDS 
Det designes her et sekvensielt opptak:  
1. Lokalt opptak for søkere utenfor Norden (ferdig 1.12) 
2. Samordna opptak for søkere fra Norden.  
 

 Opptaket til internship i samarbeid med Finans Norge  
Opptaket blir samordnet med opptaket til Innovation School og åpner i oktober.  
Intervjuer er en del av opptaket.  
 

 Studieveiledning 
Studieveilederne har hatt en travel tid i forbindelse med oppstart av nytt studieår.  
 

 Møtt-tall 
Samordna opptak har hatt dataproblemer, så årets opptak har vært vanskeligere enn 
ellers. Vi vet først 2. september hvor mange studenter som har møtt til studiestart.  
 

 
Studentene 
Fagpolitisk ansvarlig, Anders Foss Hereide, orienterte om fadderuka: 
 

 Fadderuka gikk veldig bra, alle var fornøyde og de har fått gode tilbakemeldinger på 
opplegget fra de nye studentene på. 
 

 Rekrutteringsuke med rekruttering av studentene til de ulike grupper og underutvalg 
 

 NHH på 1-2-3, med foredrag, paneldebatt, forklaring av forkortelser og pizza, var en 
stor suksess. Det var nesten fullt auditorium.  

 
 
O-9/23 Prorektor orienterer 4/23 
Behandlet av Møtedato Sak nr. 
Utdanningsutvalget 24.08.2023 O-9/23 

 
Prorektor orienterte om følgende saker:  
 

 Opptak 2023 
 

 UHR-ØA-konferanse i Drammen 7.-8. mai 2024 
Tema: Framtidens handelshøyskoler 
Mer informasjon finner dere her:  
https://www.usn.no/aktivitetskalender/oa-konferansen-2024-framtidens-
handelshoyskoler  
  
Det vil bli budsjettert med midler slik at de som har lyst og anledning kan delta. 
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 AI 
Når det gjelder bruk av AI er det ulike løsninger som passer for ulike 
problemstillinger/fagområder. Det lar seg derfor ikke gjøre å lage overstyrende regler 
som gjelder for alle, men vi vil arbeide for at spørsmålet blir adressert. 
 

 NHH er arrangør av CEMS Annual Event, 5.-7. desember 2024 
Dette er graduation for de som deltar på CEMS-programmet, og er et stort 
arrangement som vil påvirke andre aktiviteter på skolen disse dagene.  
Selve graduation vil bli avholdt i Grieghallen.  
 

 ENGAGE.eu 
o Vi har blitt tildelt midler for runde 2. Det betyr at vi har midler for fire nye år.  
o Det er nå 9 partnere + St. Gallen som assosiert partner 
o Det vil bli ansatt en programleder med ansvar for aktivitetene i ENGAGE.  

 


